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Plats:	  Skype	  
Datum:	  2013-‐10-‐07	  
Tid:	  kl.	  21:00	  
	  
Närvarande:	  Jesper	  kedjevåg,	  Sanna	  Bergenholtz,	  Johan	  Pettersson,	  Zige	  Malmgren,	  Isabelle	  Sarfati.	  
Nico	  Christoforidis	  frånvarande	  ersättare	  är	  suppleanten	  Christoffer	  Druvgården.	  
	  
	  
	  

	  §	  

96. Ordförande	  förklarade	  mötet	  öppnat	  kl.	  21.00	  

97. Godkännande	  av	  dagordningen:	  dagordningen	  godkändes	  

98. Val	  av	  Justerare:	  till	  justerare	  valdes	  Zige	  Malmgren	  	  
	  

99. 	  Godkännande	  av	  föregående	  protokoll,	  nr	  09	  godkändes	  av	  samtliga	  närvarande	  
styrelsemedlemmar.	  

100. Budget:	  Jesper	  har	  fått	  information	  från	  Nico.	  Det	  finns	  kvar	  för	  i	  år	  30.000kr.	  
Budgeten	  är	  i	  balans.	  

101. 	  Godkännande	  av	  nya	  föreningar:	  3	  föreningar	  ansöker	  om	  att	  bli	  godkända	  oklart	  vart	  
de	  är	  verksamma	  i	  Stockholm.	  Jesper	  tar	  kontakt	  med	  stilen	  Gong	  Kwon	  YuSul	  för	  att	  reda	  ut	  
frågan.	  Jesper	  beslutar	  om	  godkännande	  och	  tas	  upp	  nästkommande	  möte.	  
	  

102. Att	  ta	  upp	  på	  detta	  möte	  

A. Förtjänsttecken:	  Christoffer	  informerar	  om	  att	  20	  personer	  har	  fått	  förtjänsttecken	  
varav	  6	  st	  inom	  jujutsu.	  Mallarna	  för	  att	  ansökan	  om	  förtjänsttecken	  läggs	  ut	  på	  
federationens	  hemsida	  samt	  vad	  som	  gäller	  för	  att	  ansöka.	  Frågan	  anses	  därmed	  
avslutad.	  
	  	  

B. Profilmaterial:	  Jesper,	  tröjor	  oklart	  hur	  det	  ligger	  till,	  Nico	  återkommer	  om	  det.	  
Jesper	  jobbar	  vidare	  med	  de	  grafiska	  profilerna.	  
	  

C. Heders/meritgraderingar:	  Zige:	  ny	  version	  om	  poängkravet	  finns.	  Frågor	  som	  
kommer	  upp	  är	  om	  poängställningen	  skall	  nollställas	  mellan	  de	  olika	  uppgraderingar,	  
kriterierna	  behöver	  förtydligas	  och	  vad	  som	  krävs	  för	  heders/meritgraderingar.	  
	  

D. Organisationsförskrifter:	  Samtliga,	  arbetet	  fortskrider.	  
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F.	  	  	  	  Punkten	  tas	  upp	  efter	  F	  punkten	  då	  Sanna	  behöver	  lämna	  möte	  tidigare.	  	  	  
Norrlandslägret:	  Sanna	  uppger	  att	  Umeå	  Budo	  Klubb	  är	  positiv	  till	  att	  samarbeta	  med	  
Federationen,	  SISU	  kommer	  att	  hålla	  föreläsningar	  utifrån	  vad	  som	  är	  möjligt	  prel.	  
Inriktning	  är	  skador	  och	  kost.	  	  Norrlandslägret	  beviljas	  bidrag	  med	  10.000kr.	  Att	  ta	  
upp	  vid	  nästa	  möte	  hur	  beviljade	  bidrag	  bäst	  kan	  redovisas.	  

	  
	   Sanna	  Bergenholz	  lämnar	  mötet.	  

	  
G. Personärendet.	  Ärendets	  behandling	  kommer	  ej	  att	  offentliggöras	  i	  protokollet	  och	  

särskild	  bilaga	  bifogas	  i	  frågan(Bilaga	  1,	  protokoll	  nr	  10,	  fört	  2013-‐10-‐07).	  	  
Federationsstyrelsen beslutades att Jesper Kedjevåg (ordförande) 
kontaktar Daniel Norrgård (Förbundsjurist SB&K), Mark Tullgren 
(ordförande i juridiska nämnden inom SB&K, består även av Gunnar 
Hoffsten och Mia Sjöberg), samt Elin Johansson (RF jurist) för att få 
expertisutlåtande i fallet. 
 

I samtliga instanser lyftes fram att idrotten skall hjälpa personer in i 
samhället och ge personer som har gjort felsteg en annan chans. Det är 
samtligas bedömning att brotten NN är dömd för inte ligger i konflikt med 
att agera som domare (eller som annan funktionär) inom Federationen. 
Den tiden som NN ej har varit aktiv inom Federationen anses som en 
lämplig karenstid (nästan tre år) som är brukligt för likande fall.  
 
Förfrågan togs upp på styrelsens möte 2013-10-07 och mot bakgrund av 
ovanstående beslutade Federationsstyrelsen att det inte föreligger några 
hinder för NN att agera som domare (eller annan funktionär) inom 
Federationen, dock belyser styrelsen att arrangörsklubbar kan om så är 
fallet att själva med hänsyn till bakgrunden avsäga sig en funktionär under 
ett arrangemang. 

	  
Johan	  Pettersson	  reserverar	  sig	  mot	  beslutet	  
Ärendet	  anses	  avslutat.	  	  
	  

H. Arbetsgrupp	  för	  de	  stilar	  inom	  federationen	  som	  inte	  har	  tävling	  i	  syfte	  att	  göra	  
jujutsu	  mer	  attraktiv.	  Hur	  har	  arbetet	  fortskridit?	  Johan	  arbetet	  fortskrider	  långsamt	  
det	  som	  i	  nuläget	  är	  genomförbart	  är	  att	  uppmana	  stilarna	  att	  skicka	  material	  till	  
federationens	  hemsida.	  	  Björn	  Honvalls	  fond:	  federationen	  förtydligar	  att	  det	  är	  
viktigt	  att	  det	  arbetet	  som	  görs	  fortsätter.	  
	  

I. Verksamhetsplan	  från	  sportrådet	  13/14:	  Jesper:	  Mike	  har	  haft	  möte	  gällande	  tävling	  i	  
Göteborg	  datum	  oklart.	  Till	  nästa	  vår	  2014	  är	  preliminära	  tävlingar	  SM	  och	  Göteborg.	  	  
	  	  

J. SM-‐veckan	  i	  Umeå	  2014,	  Karl	  Dahlgren,	  Mikael	  Bengtsson	  och	  Jonas	  Elving.	  Arbetet	  
fortskrider	  väl.	  
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K. Projekt	  ”Jujutsu	  för	  alla	  i	  Skåne”	  ansökan	  om	  medel	  via	  mail	  från	  Rob	  Haans	  och	  
Anders	  Antman.	  Jesper	  har	  pratat	  med	  Rob	  och	  Rob	  undrar	  om	  de	  får	  låna	  
federationens	  puzzle	  matta	  och	  även	  förvara	  den	  själva.,	  Styrelsen	  är	  överens	  om	  att	  
låna	  ut	  puzzle	  mattorna	  dock	  kan	  federationen	  kräva	  att	  få	  tillbaka	  mattorna	  vid	  
behov	  och	  projektet	  får	  själva	  stå	  för	  transportkostnaden.	  Normalt	  slitage	  förutsätts.	  
	  

L. Hall	  of	  Fame	  –	  Frågan	  skjuts	  upp	  till	  nästa	  möte,	  ansvariga	  är	  Zige	  och	  Christoffer	  
	  

M. Domarutbildning	  i	  Skåne:	  domarutbildning:	  styrelsen	  framför	  önskemål	  om	  en	  
tvådelad	  utbildning	  en	  teoretisk	  del	  och	  praktiskt	  del.	  Jesper	  kontaktar	  Daniel	  
Norrgård	  ang.	  utbildningen.	  
	  

	  
103. Övrigt	  från	  ledamöterna	  

A. Jesper	  Kedjevåg	  
B. Sanna	  Bergenholtz:	  Flash	  Moben	  (har	  lämnat	  mötet)	  
C. Nico	  Christoforidis	  

Rapport	  från	  U15	  
D. Isabelle	  Sarfati	  
E. Johan	  Petterson	  
F. Zige	  Malmgren	  	  
G. Christoffer	  Druvgården	  	  

	  
104. Övriga	  frågor	  

Förfrågan	  från	  Domarrådet	  ang.	  JEM	  i	  Rumänien.	  Domarrådet	  ansöker	  om	  ett	  bidrag	  
om	  6.000kr	  till	  resa-‐	  och	  hotellkostnader.	  Ansökan	  beviljas,	  domarrådet	  uppmanas	  att	  
framgent	  hålla	  sig	  inom	  sin	  budget.	  	  

	  
105. Nästa	  möte:	  2013-11-04 kl 21.00 via Skype	  
	  

	  
106. Mötet	  avslutas	  kl.23.04	  
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_______________	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  _________________	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  ________________	  
Isabelle	  Sarfati	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Jesper	  Kedjevåg	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Zige	  Malmgren	  
Sekreterare	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Ordförande	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Justerare	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  


